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VÁŠ DOPIS  
ZE DNE: 24.1.2024 
SP. ZN.: MMZL 017855/2024/02 
Č. J.: MMZL 027140/2024 
VYŘIZUJE: Ing. Barbora Cekotová 
TEL.: 577630744 
E-MAIL: BarboraCekotova@zlin.eu 
DATUM: 6.2.2024 

 

vzhledem k tomu, že jsem pověřenou osobou pro zpracovávání žádostí o informace dle zákona  
č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu k informacím (dále jen zákon č. 106/1999 Sb.), za oblast 
působení Odboru dopravy Magistrátu města Zlína, budu s vámi i nadále komunikovat pouze já.  
 
Chtěla bych vás upozornit, abyste v případě, že budete posílat další dopis/y, uváděl pouze 
pravdivé informace. Ve vaší žádosti o informace dle zákona č. 106/1999 Sb. ze dne 24.1.2024 
jste uvedl: „Poněvadž jsem toto řádně požadované v zákonném T. 15dnů neobdržel, svou žádost 
jsem u ní e-mailem dne 5.1.24 (s kopií: pp. Čížek, Korec, Kovář) urgoval a současně jsem toho 
dne svou žádost dle z. 106/1999Sb. rozšířil o zaslání již vystaven(é)ých faktur zhotovitele 
předmětné stavby (JASY s.r.o.) odběrateli (st.m. Zlín) v uplynulém r. 2023, kdy byla již většina 
prací na stavbě provedena.“, což bych chtěla uvést na pravou míru.  
 
Váš dopis ze dne 19.12.2023 nesplňoval náležitosti žádosti o informaci dle zákona  
č. 106/1999 Sb., tudíž s ním ani tak nebylo nakládáno a dostal jste odpověď ve lhůtě stanovené 
pro běžné odpovědi občanům, tj. 30 dní. Stejně tak není pravdou, že byste u mé osoby urgoval 
svou žádost s novým požadavkem dne 5.1.2024, jelikož jsem žádný takový e-mail neobdržela. 
Zda jej obdržely jiné vámi zmíněné osoby, mi taktéž není známo.  
 
Shrnutí - Odboru dopravy MMZ byl doručen dopis dne 19.12.2023, na který vám byla odeslána 
odpověď i s přílohou dne 17.1.2024, tedy ve lhůtě 30 dní. Další korespondence byla doručena 
až 23.1.2024 e-mailem a následně dopisem 24.1.2024 ve stejném znění, tentokrát již žádost  
o informace dle zákona č. 106/1999 Sb.. Na tento dopis nyní dostáváte odpověď v zákonné 
lhůtě, tj. 15 dní. Z výše uvedeného vyplývá, že jsme všechny zákonné lhůty dodrželi bez 
prodlevy. 
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Ve vašem dopise ze dne 24.1.2024 jste také uvedl mou větu ohledně využití starých dlaždic, 
kterou jste však vytrhl z kontextu. Napsala jsem, že „Je pravděpodobné, že technický stav dlaždic 
nebude umožňovat využití pro úplně nový chodník, případně nebude k dispozici požadovaný 
počet.“, ale hned v další větě je uvedeno, že „Použitelné dlaždice se pro vaši informaci využívají 
pro opravy poškozených chodníků na území města Zlína.“. Není to tedy tak, že by se dlaždice 
nikde nevyužily či dokonce zlikvidovaly.  
 
Ohledně výstavby chodníku podél komunikace Lesní čtvrť II směrem ke Gymnáziu Lesní čtvrť 
jsme vám podali informace e-mailem dne 30.10.2023 a následně ještě jednou v dopise  
z 20.11.2023. Víc k této věci nemáme co sdělit. V současnosti jsou přichystány k realizaci 
investiční akce se zpracovanou projektovou dokumentací a platným stavebním povolením. 
Navíc v místní části Lazy, Lesní čtvrť probíhají jiné akce financované Odborem dopravy MMZ. 
Prosím pochopte, že požadavky na realizaci investičních akcí nám chodí i od jiných občanů 
města Zlína, nejen od vás, a není v našich silách vyjít vstříc všem a hned.  
 
Svou korespondencí neúměrně zaměstnáváte pracovníky Magistrátu města Zlína, kteří 
nevyřizují pouze vaše podněty, ale podněty, dotazy a stížnosti i od ostatních občanů či institucí, 
nehledě na další agendu s funkcí spojenou. Žádám vás tedy, abyste v případě další 
korespondence zvážil její nutnost a své požadavky zestručnil a uváděl jasně a přehledně,  
o co žádáte. 
 
Děkuji 
 
 
S přáním hezkého dne 
 
 
 
Ing. Barbora Cekotová 
Asistentka vnější komunikace útvaru 
Odbor dopravy MMZ 
(podepsáno elektronicky) 
 
 
 
Příloha: 
Faktura společnosti JASY Vsetín, s. r. o. 
 
 




